
 
Acta Comissió de la Gent Gran 

 

DATA: Dijous 30 de maig a les 11h 

PARTICIPANTS: 13 persones assistents (incloses la tècnica de gent gran i 

la dinamitzadora social).  

LLOC: Aula 1 del Centre Cívic. 

TEMES TRACTATS:  

- Visita a l’Hospital de Viladecans:  

La Delegada representant de la Gent Gran al Consell Comarcal explica com 

va anar la visita a l’Hospital de Viladecans del passat 13 de maig, on van 

anar uns 20 representants d’algunes entitats de Begues. 

L’empresa Roca el va construir per als seus treballadors, però es va obrir 

també per als ciutadans de Viladecans. Es va inaugurar l’any 1953 i li van 

posar el nom d’Hospital de Sant Llorenç. 

Actualment és l’hospital de referència per a 200.000 habitants. Projectem 

fotografies de la visita i s’explica que amb l’ampliació que s’ha fet, han 

augmentat les prestacions i han modernitzat els serveis. Hi ha molta llum 

i els espais són molt amplis. El 40% de les habitacions són individuals, 

amb la possibilitat d’afegir un altre llit si calgués. Han millorat també els 

quiròfans i han incorporat cirurgia robòtica. Els casos que no puguin 

atendre es derivaran a l’Hospital de Bellvitge. 

L’aparcament soterrani encara no està fet, és la propera fase que encara 

no s’ha començat a executar.  

El projecte s’ha finançat també des de la Comunitat Europea. 

- Dinar Gent Gran: 

Fem una valoració conjunta del Dinar de la Gent Gran. La Festa va anar 

molt bé, però el menjar no era bo. Es queixen de que no es retirés el 

menjar que semblava que estava en mal estat. 



 
Es comenta que des de l’Ajuntament hem realitzat les gestions oportunes 

per tal de garantir al màxim les condicions del menjar que es va servir, i 

vam vetllar per intentar oferir una alternativa per aquelles persones que 

no van voler menjar el segon plat. A banda, s’ha traslladat la 

disconformitat al càtering i estem treballant per arribar a un acord en la 

facturació. 

- Espectacle de cloenda dels tallers de l’Espai Nou: 

Expliquem en què consistirà el nou format de la festa, que serà amb les 

grades desplegades com si veiéssim una obra de teatre. Podran assistir 

amics i familiars a veure l’espectacle. El pica-pica es farà al vestíbul del 

Centre Cívic en acabar la festa, amb coca i cava per a tothom.  

Proposem fer aquest any també el sorteig del lot de Sant Joan, venent els 

números per al sorteig de 17h a 17:30h, abans de començar l’espectacle. 

Encarregarem la coca a la Pastisseria Marcel. 

- Valoració activitats intergeneracionals: 

Rebem una valoració general molt positiva de les activitats 

intergeneracionals que hem anat fent durant aquest trimestre.  

En el cas de l’activitat dels guies ambientals, un dels participants proposa 

poder fer una sessió d’intercanvi de coneixements amb els alumnes per 

tal d’ensenyar-los els noms de la flora autòctona que ells coneixen i que 

el dia de visitar el parc, no expliquin els conceptes des d’un punt de vista 

tan científic. 

El taller dels ordinadors amb els alumnes de 3r d’ESO no va anar com 

teníem previst, van participar molt poques persones grans, potser la 

temàtica dels ordinadors no cridava gaire l’atenció, mirarem de canviar el 

format per l’any vinent. 

- Valoracions tallers i renovació places al juny: 

Informem que estem entregant els fulls per valorar anònimament els 

tallers i que al mes de juny entregarem el full de renovació de plaça a tots 

els tallers. 

 



 
- Torneig Rummikub i la Canasta al juliol i altres activitats: 

S’explica que estem organitzant un torneig de Rummikub i de la Canasta 

al mes de juliol, concretament el dia 24 de juliol, coincidint amb la Festa 

Major d’estiu. Ho estem organitzant conjuntament amb les persones que 

venen a les tardes a jugar. 

També volem programar algun taller monogràfic al mes de juliol, per tal 

que l’Espai Nou segueixi actiu durant l’estiu. Més endavant anunciarem les 

activitats que es faran. 

- Altres aportacions: 

Com que la reunió del mes de maig es va retardar, no farem reunió al 

juny. Hem programat una comissió de gent gran el dia 4 de juliol. 

Rebem una valoració positiva de la sortida al monestir de Pedralbes, que 

va tenir lloc el dia 28 de maig. 

L’Associació comenta que no desitja formar part a les sortides de l’Espai 

Nou, de manera que ens coordinarem per no solapar-nos però no volen 

que s’organitzin conjuntament ni que aparegui el seu logotip. 

L’Associació informa que tenen programada una xerrada de la Policia Local 

i els Mossos per al dia 27 de juny al matí. La xerrada tractarà de les estafes 

al mòbil. 

Pregunten per la reunió amb la Residència La Vinya que s’havia de fer a 

inicis d’any. 

 

 

 

Begues, 30 de maig de 2024. 

Júlia Bellver Gay 

Tècnica de gent gran 


